東華通訊

TUNG WAH NEWS



總機 General Hotline | 2859 7500 編輯室電話 Editorial Hotline | 2859 7860 捐款熱線 Donation Hotline | 1878 333 地址 Address I 香港上環普仁街十二號 12 Po Yan Street, Sheung Wan, Hong Kong 出版 Publisher I 東華三院企業傳訊科 TWGHs Corporate Communications Division





東華三院155周年賣旗日 **TWGHs 155th Anniversary Flag Day**

一年一度的東華三院賣旗日已於8月20日在全港各區舉行,今年參與賣旗籌款活動的義工接近 10,000人,包括本院醫護、社服受惠人士、55間屬校的學生義工親身參與,並獲超過100間 企業及團體響應支持,籌得的善款將用作支持本院各項社會及教育服務,為弱勢社群送上溫 暖和希望。

TWGHs' annual Flag Day was successfully held on 20 August across all districts in Hong Kong. This year, approximately 10,000 volunteers have participated, including TWGHs medical staff, service users from the community service centres, and student volunteers from 55 TWGHs' schools. Over 100 corporations and organisations rendered their support to the flag fundraising event. The funds raised will be used to support community and education services of the Group, bringing warmth and hope to the underprivileged.



本院主席何猷啟先生(中)在行政總監蘇祐安先生(右一)陪同下,聯同董事局成員走訪各個地點,為義工及

Mr. HO Yau Kai, Orlando (centre), the Chairman, accompanied by Mr. SU Yau On, Albert (right 1), Chief Executive of TWGHs, visited various districts with fellow Board Members to root for students and volunteers















精美紙旗設計,生動呈現了東華三院轄下六大核心服務範疇





















